

# 【上海创埔】专业制造剪板机 操作方便，性能可靠

产品名称	【上海创埔】专业制造剪板机 操作方便，性能可靠
公司名称	上海创埔机床制造有限公司
价格	.00/个
规格参数	类型:剪板机 型号:QC12Y-8X3200 主电机功率:11 ( kw )
公司地址	上海市金山区吕巷镇六桥村1090号1幢
联系电话	021-39552972

## 产品详情

类型	剪板机	型号	QC12Y-8X3200
主电机功率	11 ( kw )	控制形式	数控
产品类型	全新	是否库存	否

qc12y-系列液压摆式剪板机

series hydraulic pendulum plate shearing machine

性能特点：

- 1, 采用全钢板焊接结构，液压传动，蓄能器回程，操作方便，性能可靠，外形美观；
- 2, 刃口间隙设有快速调整机构，调整轻便迅速；
- 3, 刀架行程无极调节，机动后档料装置并可手动微调，后档料尺寸和剪切次数均有数字显示装置；
- 4, 电箱设有开门断电保护装置。确保维修过程的安全；

1, steel-welded structure , hydraulic drive , rectum of knife beam is smooth and prompt by accumulator or nitrogen cylinder , with reliable performance and beauty appearance;

2 , knife clearance has swift adjustment device , adjustment of it is easy swift;

3 , knife shelf adopt step-less adjustment , permit micro adjustment with mechanical back gauge device , dimension of back gauge and shear time has digital display;

4 , electric box has power break protection device , in order to guarantee the safety during maintenance;